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V
pátek 17. ledna
proběhlo setkání
zástupců SH ČMS
a HZS ČR sminis-
trem vnitra Ja-

nemHamáčkem. Z řad dob-
rovolných hasičů se setkání
účastnili starosta Sdružení Jan
Slámečka a 1. náměstek Lu-
bomír Janeba, za Hasičský zá-
chranný sbor ČR byl přítomen
generální ředitel genpor. Ing.
Drahoslav Ryba. Jednání pro-
běhlo přímo v sídle Minister-
stva vnitra v Praze.
Zástupci z řad SH ČMS nej-

dříve poděkovali ministru za
spolupráci v předchozím roce,
především za zajištění dopra-
vy všech reprezentačních tý-

mů naMistrovství světa do
ruského Saratova. Zároveň
požádali o vstřícnost ohledně
zajištění dopravy sportovců
na letošní mistrovství, které
se bude konat v kazašské Ka-
ragandě. Ministr vnitra přislí-
bil, že se touto záležitostí bude
zabývat a požadavek vidí vel-
mi nadějně i vzhledem k to-
mu, že reprezentace cestující

na letošní mistrovství bude
čítat pouze sportovce v kate-
gorii mužů a žen, protože do-
rostenci a dorostenky budou
mítmistrovství o několik
týdnů dříve v chorvatském
Čakovci.
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Dále bylo na pořadu jednání
informace o dotacích pro do-
brovolné hasiče na rok 2020
i roky následující.

I v tomto bodu jednání Jan
Hamáček přislíbil pozitivní
změny z hlediska navýšení
těchto dotací. Ministr vnitra
dále přítomné informoval
o postupu legislativy k opat-
ření ke změně Zákona o stát-
ních symbolech 3/1993 Sb.,
týkající se používání státního
znaku členy spolků působících
na úseku požární ochrany.
Na závěr jednání zástupci

SH ČMS pozvali ministra na
VI. sjezd Sdružení hasičů Čech,
Moravy a Slezska do Brna
11. července 2020.
Irena Špačková, tisková
mluvčí SH ČMS
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